
 
 

 

 
 
 



 
 

 

 
 
 



 
Paris La Défense, 19 September 2020 

 
 
 
 
 
It was a pleasure to work with Andrea. 
 
She is a person with a great and charming multicultural personality. This helps her to work with 
people at all levels and styles. 
 
She mastered her responsibilities and projects independent of their complexity as if it would be 
the easiest thing on earth and this truly impressed me. 
 
The combination of all these characteristics makes her an efficient asset for any organization. 
 
 
 
Martin BURKI 
Commercial Director 
ARKEMA 
  



Paris La Défense, 7 Aout 2017 
 
 
 
 
 
La mission d'Andrea à Oberthur a été de soutenir l'équipe de Product Marketing en créant 
plusieurs outils automatisés concernant tous les produits du département des Services 
Financiers afin de mesurer la performance de chaque région, en tenant compte de plusieurs 
facteurs clés comme l’ASP, le coût et la marge. Par conséquent, Andrea a fourni à l'équipe 
Product Marketing un outil précieux qui permet aux responsables de produits de mieux suivre 
et analyser les performances de chaque produit tout au long de son cycle de vie. En outre, 
Andrea a également été en charge de la création d'un autre rapport mensuel automatisé sur 
l'analyse budgétaire pour l'ensemble du portefeuille de produits. 
 
Par ailleurs, son implication dans le lancement d’un nouveau produit d’un point de vue de 
l’analyse commerciale et des étapes de développement, lui a permis de réussir la livraison des 
tactiques de communication à présenter pour le lancement du produit. 
 
Andrea a su être très autonome afin d’atteindre l’objectif demandé. Elle s'est intégrée avec 
succès dans l'équipe et a collaboré facilement avec différents départements pour réaliser sa 
mission. Elle s’est engagée pleinement pour produire ses livrables à temps avec efficacité, tout 
en montrant son désir d'apprendre et de s'impliquer dans de nouveaux projets. 
 
J'ai vraiment aimé travailler avec Andrea, j’apprécie ses compétences et son énergie au regard 
des tâches qui lui ont été confiées. Ses talents la mèneront loin dans sa carrière, je serai très à 
l'aise de recommander Andrea pour de nouveaux rôles et défis dans n'importe quelle 
organisation. 
 
 
 
Julien DROUET 
Director Marketing & Product Management 
IDEMIA / OBERTHUR 
  



Jessica Duguid 
(née Jessica Kerr) 

10/7 Dalley Street, Queenscliff 
NSW Australia 2096 
+61 (0)411 838 776 

jessduguid@outlook.com 
 
 

Sydney, 4th May 2017 
 
 
 
It is with great pleasure that I write this letter of recommendation of employment for Andrea 
Rojas. 
 
In 2016, Andrea worked under my direction as a Marketing Campaign Assistant in Amadeus’ 
Airline IT Strategic Marketing Department, in Nice France. 
 
During her time with Amadeus I was impressed with Andreas’ investment towards projects that 
I assigned to her. She always showed initiative and determination to complete all tasks by the 
given deadline, with a strong sense of professionalism. In some instances, Andrea also had to 
learn new skills and computer programs to get the job done. She did so quickly, and with ease. 
 
Andrea participated various strategic marketing activities, including performing key market and 
product analysis, creating and updating marketing collateral such as presentations, mood 
boards and product sheets, as well as participating in brainstorming sessions crucial to the 
development of new internal and external campaigns (B2B and B2C). 
 
As well as Andrea's professional skills, I was also impressed with her interpersonal skills. Despite 
tight deadlines and other working pressures, Andrea was consistently respectful and pleasant, 
completing projects with a smile on her face and endless enthusiasm. 
 
I know Andrea will be of value to your company, and I recommend and wish her well for every 
endeavor she chooses to pursue. 
 
I remain at your disposal for any further information. 
 
Regards, 
 
 
 
Jessica Duguid (née Jessica Kerr) 
Creative Design Manager (Airline Marketing & Campaigns) 
Amadeus IT Group 



 
 
 
 

 
 
 


